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Francesco Trebbi has been an Associate Professor of Economics at the University of 
British Columbia (UBC) since July 2011. Prior to that, he was an Assistant Professor of 
Economics at UBC from July 2010 to June 2011 and, from 2006 to 2010, an Assistant 
Professor at the University of Chicago Booth School of Business.  
 
Professor Trebbi’s primary research interests are in political economics and 
macroeconomics, and he has published in the areas of housing and banking regulation, 
election and campaign finance, political institutions and their design, as well as the 
political economy of the 2008–09 crisis. He is also a Research Associate at the National 
Bureau of Economic Research and a Faculty Scholar at the Canadian Institute for 
Advanced Research.  
 
Professor Trebbi is a native of Italy. He received a Laurea in Economia Politica cum 
laude from Bocconi University in 1999 and an M.A. and a Ph.D. in economics from 
Harvard University in 2003 and 2006.  
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Notice biographique : Francesco Trebbi  

 
Francesco Trebbi est professeur agrégé d’économie à l’Université de la Colombie-
Britannique depuis juillet 2011. Il a auparavant été professeur adjoint d’économie à ce 
même établissement de juillet 2010 à juin 2011, et professeur adjoint à la Booth School 
of Business de l’Université de Chicago de 2006 à 2010. 
 
Dans ses recherches, M. Trebbi s’intéresse principalement à l’économie politique et à la 
macroéconomie, et a publié des travaux sur la réglementation du secteur du logement et 
du secteur bancaire, le financement des élections et des campagnes, les institutions 
politiques et leur conception, de même que l’économie politique de la crise de 2008-
2009. Il est en outre associé de recherche auprès du National Bureau of Economic 
Research et chercheur boursier de l’Institut canadien de recherches avancées.  
 
M. Trebbi est originaire d’Italie et a reçu une laurea in economia politica avec mention 
de l’Université Bocconi en 1999, ainsi qu’une maîtrise et un doctorat en économie de 
l’Université Harvard en 2003 et en 2006. 
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